





دلیل منتجات **دهانات بیتـــال**

PETAL PAINTS PRODUCTS GUIDE



1: Foundation Products		أولاً : منتجات التأسيس
		يلر الحوائط Wall Sealer
Sealer Scondo	سـيلر سـكوندو	ســيلر مــــائہ داخلہ »»
		عاجين الحوائط Wall Putties
Betatex Putty	معجون بيتاتكس	معجون داخلہ وخارجہ »»
Betagama Putty	معجون بيتاجامـا	معجون داخلہ وخارجہ \infty
Simtal Putty	معجون سيمتال	معجون أســــمنــــــم »»
Super Secondo	ســوبر سـکوندو	دهان بلاستيك مط قابل للغسيل »»
zi viate. s	ased Paints	ثانياً : الدهانات المائية
Super Secondo	5 5 5.5	دسان بدستان مدد مانن مستان
Proof	بــــــروف	دهان بلاستيك مط عالم الجودة »»
Proof Fine Beta F1	بـــــــروف فـــاین بیتـــا F1	دهان بلاستيك مط عالم الجودة »» دهان بلاســــتيك عـالم الجــودة »»
Fine Beta F1	فـــاین بیتـــا F1	دهان بلاســـتيك عالم الجـودة
Fine Beta F1 Perla	فـــاین بیتـــا F1 بـیــــــــــرلا	دهان بلاســــتيك عـالہ الجــودة
Fine Beta F1 Perla Violet	فـــاین بیتـــا F1 بیـــــــــرلا فـــــیـولــیـت	دهان بلاســــتيك عـالـہ الجــودة

بيتــــال 110

بيـتــــولاك 03

بريمـــو 500

Petal 110

Petolac 03

Primo 500

دهان لاکـــیه لامـــع »»

دهان لاکـــیه مـــط »»

دهان برایــــمـــر >





عن الشركة

نحن شركة بيتال للدهانات والصناعات الكيماوية إحدى شركات مجموعة بيتال للإستثمار والتى تعمل فى مجال الإستثمار منذ 14سنة ، ومصنع بيتال للدهانات تأسس كأحد أفرع المجموعة فى عام 2021 واستمر التجهيز به حتى إنطلاق الإنتاج فى أواخر عام 2022 .

تستهدف شركة بيتال إنتاج الدهانات الإنشائية من معاجين والبلاستيكات الداخلية والخارجية بجميع أنواعها والدهانات الزيتية الخاصة بالحوائط والأخشاب والبرايمر والورنيش .

ABOUT THE COMPANY

We are Petal Paints and Chemical Industries Company, a member of Petal Investment Group, which has been operating in the investment sector for 14 years, Petal Paints factory was established as a subsidiary of the group in 2021 and continued to be equipped until production began in late 2022.

Petal Company aims to produce construction paints, including putties, interior and exterior plastics of all kinds, oil-based paints for walls and wood, primers, and varnishes.



هدفنا

تهدف بيتال إلى تحقيق التوازن بين رغبة العميل فى تحقيق أعلى درجات الجودة والسعر المناسب وإرضاء العميل ، كما أننا نسعى لتغطية الطلب المتزايد على الدهانات فى المشروعات القومية فى مصر والمنطقة العربية من خلال توفير منتج حاصل على شهادات الجودة العالمية ، والموافقة للمعايير الدولية والمعتمدة من مراكز البحوث .

OUR GOAL

Petal aims to strike a balance between the customer's desire for the highest levels of quality, reasonable prices, and customer satisfaction. We also seek to meet the growing demand for paints in national projects in Egypt and the Arab region by providing products that have international quality certifications, conform to international standards, and are approved by research centers.

رؤيتنا

رؤيتنا أن نسعد بتقديم أفضل المنتجات فى مصر ومنطقة الشرق الأوسط. وتعمل أجهزة الشركة على التطوير الدائم ودراسة الأسواق العربية لأن هدفنا فى المقام الأول التصدير إلى كل دول المنطقة العربية وأفريقيا من خلال فريق قوى من الباحثين التسوقيين فى المجال الذين يعكفون بلا ملل على البحث فى كافة الأسواق المحتملة لتلبية إحتياجاتهم وتحقيق رضائهم.

OUR VISION

Our vision is to be proud to offer the best products in Egypt and the Middle East. The company's departments are constantly developing and studying Arab markets, as our primary goal is to export to all countries in the Arab region and Africa through a strong team of market researchers in the field who tirelessly research all potential markets to meet their needs and achieve their satisfaction.





سيلر أكريليك مائم له قدرة عالية للتغلغل داخل الأسطح المسامية لعزلها وجعلها مجهزة بطبقات الدهان التالية . يصلح للإستخدام علم جميع الأسطح الجديدة والقديمة مثل الأسطح الخرسانية والأسمنتية وألوان الجبس .

Sealer Scondo

A water-based acrylic sealer with a high penetrating capacity to insulate porous surfaces and prepare them for subsequent coats of paint. Suitable for use on all new and old surfaces, such as concrete, cement, and gypsum.







معجون بلاستيك جاهز يتميز بقوة ملء عالية للمسام والشقوق ويعطب سطحاً ناعماً أملس قابل للصنفرة ، يستخدم لمعالجة الفواصل وتسوية الأسطح الداخلية والخارجية قبل الدهان . يستخدم علب الأسطح الخرسانية والأسمنتية

والجبسية والطوب والخشب.

Betatex Putty

A ready-mix plastic putty with high filling power for pores and cracks, providing a smooth, sandable surface. It is used to fill joints and level interior and exterior surfaces before painting. It is used on concrete, cement, gypsum, brick, and wood surfaces.





معجون بلاستيك جاهز مصنع من آسيتات الفينيل كوبوليمر وإضافات عالية الجودة، يتميز بقوة ملء عالية للمسام والشقوق ويعطب سطحاً ناعماً أملس قابل للصنفرة ، يستخدم لمعالجة الأسطح الداخلية والخارجية قبل الدهان . كما يستخدم على الأسطح الخرسانية والأسمنتية والجبسية والطوب والخشب.

Betagama Putty

A ready-mixed plastic putty made from vinyl acetate copolymer and high-quality additives. It features high filling power for pores and cracks and provides a smooth, sandable surface. It is used to treat interior and exterior surfaces before painting. It is also used on concrete, cement, gypsum, brick, and wood surfaces.





مسحوق فى صورة بودرة تميل إلى اللون الأبيض، أساسه أسمنت ومواد مالئة وإضافات كيميائية خاصة لتحسين خواصه. جاهز للتطبيق اليدوى بعد إضافة معيار ماء محدد ويعطى بعد إضافة الماء له بالنسب المحددة معجونة متجانسة وجاهزة دون الحاجة لأى إضافات أخرى .

Simtal Putty

A white powder-like substance based on cement, fillers, and special chemical additives to enhance its properties. It is ready for manual application after adding a specific amount of water. When water is added in the specified proportions, it produces a homogeneous, ready-mixed paste without the need for any additional additives.







سوبر سكوندو

دهان تشطيب بلاستيكم قابل للغسيل مبنى على مركبات الأكريليك، وهو دهان مطفأ بدون لمعة ، مناسب للإستعمال على الأسطح الداخلية والخارجية مثل : الخرسانات ، الطبقات الأسمنتية ، ورق الجدران ، والجبس وغيرها .

Super Scondo

Washable, acrylic-based, matt, plastic-based finish paint, suitable for use on interior and exterior surfaces such as concrete, cementitious layers, wallpaper, gypsum, etc.





بـــروف

دهان تشطيب بلاستيكم داخلم إقتصادم مبنى على مركبات الأكريليك ، وهو دهان مطفأ بدون لمعة ، مناسب للإستعمال على الأسطح الداخلية مثل : الخرسانات ، الطبقات الأسمنتية ، ورق الجدران ، والجبس وغيرها ، يتمتع بخواص جيدة للإنسياب وسهولة التطبيق ، والتغطية الجيدة مع سرعة الجفاف .

Proof

An economical interior plastic finish paint based on acrylic compounds. It is a matt, glossy paint suitable for use on interior surfaces such as concrete, cement layers, wallpaper, plaster, and more. It has good flow properties, ease of application, and good coverage with fast drying.





دهان بلاستيك مائم مط إقتصادم عالم الجودة للأسطح الداخلية ، مصنع من أجود أنواع الأكريليك ومواد أخرم تعطم له قوة تغطية عالية ، مناسب لدهان الأسطح الخرسانية ، والجبسية ، والخشبية كوجه نهائم . يتمتع بخواص جيدة للإنسياب وسهولة التطبيق ، والتغطية الجيدة مع سرعة الجفاف .

Fine Beta f1

A high-quality, economical, water-based, matte plastic paint for interior surfaces. Made from the finest acrylic and other ingredients, it provides excellent covering power. It is suitable for painting concrete, gypsum, and wood surfaces as a topcoat. It has good flow properties, ease of application, good coverage, and quick drying.





دهان بلاستيك مط قابل للغسيل عالم الجودة ، للإستخدام الداخلم كطبقة بطانة أو طبقة تشطيب نهائم للحوائط والأسقف ويمكن دهانه علم الأسطح الأسمنتية والخرسانية والألواح الجبسية والخرسانة الملساء والأسطح الخشبية. يتمتع بمعدل فرد عالم وقوة تخبئة عالية ، و بياض فائق .

Perla

A high-quality, washable, matte plastic paint for interior use as a primer or final finish for walls and ceilings. It can be applied over cement, concrete, gypsum board, smooth concrete, and wood surfaces. It has a high spreading rate, high hiding power, and superior whiteness.





دهان بلاستيك ربع لامع عالم الجودة للأسطح الداخلية والخارجية ذات مرونة عالية ، ومصنع من الأكريليك ومواد عالية الجودة تعطم له قوة تغطية عالية وقابلية للإنسياب وقوة تحمل للعوامل الجوية المختلفة ، كما يتمتع بسرعة الجفاف وقوة إلتصاق عالية .

Violet

High-quality, semi-gloss plastic paint for interior and exterior surfaces with high flexibility. Made from acrylic and other high-quality materials, it provides high covering power, flowability, and resistance to various weather conditions. It also has fast drying and high adhesion strength.





بروكسيل

دهان بلاستيك نصف لامع عالم الجودة للأسطح الداخلية والخارجية لما يتميز به الدهان الأكريليك من تحمل للعوامل الجوية المختلفة . يتمتع بمرونة وتغطية عالية وإنسيابية وسهولة فم التطبيق مع سرعة الجفاف وقوة الإلتصاق العالية .

Bruxell

High-quality, semi-gloss plastic paint for interior and exterior surfaces with high flexibility. Made from acrylic and other high-quality materials, it provides high covering power, flowability, and resistance to various weather conditions. It also has fast drying and high adhesion strength.





دهان بلاستيك نصف لامع مصنع من الأكريليك ، يستخدم للأسطح الداخلية والخارجية لما يتميز به من مرونة وتغطية عالية وإنسيابية وسهولة فب التطبيق مع سرعة الجفاف و تحمل للعوامل الجوية المختلفة.

Scondo 20000

Semi-gloss acrylic plastic paint, used for interior and exterior surfaces, because of its flexibility, high coverage, fluidity, ease of application, quick drying and resistance to various weather conditions. its flexibility, high coverage, fluidity, ease of application, quick drying, and resistance to various weather conditions.





ملونات كرنفال

ملونات عالية التركيز و الجودة تتميز بسرعة الإنتشار داخل الدهان ، تتميز بالنقاء والتغطية وثبات اللون لفترات طويلة ، تستخدم فى تلوين الدهانات الإنشائية سواء المائية أو الزيتية . يراعى تقليبها جيداً قبل الإستخدام ولا تحتاج للتخفيف .

Carnival Colorants

Highly concentrated, high-quality colorants that spread quickly within the paint, are characterized by clarity, coverage, and long-lasting color. They are used to color both water-based and oil-based construction paints. Stir well before use and do not require dilution.







بيتـــال 110

دهان لاكيه لامع زيتم مبنم علم راتنج ألكيدم محسن، يستعمل كطبقة نهائية لنظام الدهانات الزيتية لغرض الحماية والتزيين ، مناسب للإستخدام الداخلم والخارجم علم الأسطح الأسمنتية ، الحديدية ، الخشبية ، طبقات وأعمال الجبس وغيرها .

Petal 110

A glossy oil-based lacquer paint based on modified alkyd resin, used as a topcoat for oil paint systems for protection and decoration purposes. Suitable for interior and exterior use on cement, iron, wood, plasterboard, and other surfaces.





بيتــولاك 03

دهان لاكيه مط مطفأ عالم الجودة مصنع من أجود أنواع الراتنجات الصناعية ويتميز بأنه يعطم تشطيبات ملساء شديدة الثبات. يتميز بقوة التغطية العالية، كما أنه شديد الثبات ، ويعطم تشطيبات عالية الجودة ، وإنسيابم وسهل الإستخدام ، ويحتفظ بقوة اللون لفترة طويلة .

Petolac 03

A high-quality, matt lacquer paint made from the finest synthetic resins, it delivers a smooth, highly durable finish. It has high covering power, is extremely durable, delivers a high-quality finish, is smooth and easy to apply, and retains its color for a long time.





دهان أساس زيتم متعدد الإستخدام، مبنم علم راتنج ألكيدم خاص تم تصميمه للإستخدام الداخلم والخارجم علم كافة الأسطح الحديدية التم تطلب حماية ومقاومة دائمة ضد عوامل الصدأ والتآكل مثل الأبواب والشبابيك والأثاث والمصنوعات الحديدية المختلفة .

Primotal

A multi-purpose oil-based primer based on a special alkyd resin, designed for interior and exterior use on all iron surfaces requiring permanent protection and resistance against rust and corrosion, such as doors, windows, furniture, and various iron products.

